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بيان الجُمهوريّـــة العربيــــّة السوريــّـة
Statement by the Syrian Arab Republic
الجولة الرابعة من آلية المراجعة الدورية الشاملة – الدورة 44 
6- 17 تشرين الثاني 2023
جلسة مناقشة التقرير الوطني لبوركينا فاسو

Working Group on the Universal Periodic Review 
Forty-fourth session 
6–17 November 2023
Review of Burkina Faso

 

السيد الرئيس، 
نرحب بوفد بوركينافاســــــــو، ونشكره على عرض التقرير.  
نشيد باعتماد الاستراتيجية الوطنية لمنع زواج الأطفال والقضاء عليه 2016 – 2025، والاستراتيجية الوطنية لحماية الطفل 2019 – 2023. وننظر بإيجابية إلى أنشطة التمكين الاقتصادي والسياسي للمرأة والتي من شأنها المساهمة في تحقيق التنمية الشاملة والمستدامة على الصعيد الوطني. 
أخذنا علماً بالتحديات ومن بينها ندرة الموارد والحاجة الماسة لتكثيف جهود رفع الوعي وبناء قدرات الجهات الوطنية لضمان التطبيق الأمثل للأطر التشريعية والمؤسسية التي عرضها التقرير، ونوصي: 
1. استكمال عملية اعتماد قانون حماية الطفل، وضمان تطبيق نصوصه، خاصةً تلك المتصلة بتعزيز جهود مناهضة الزواج المبكر والقسري. 
2. مواصلة تنظيم حملات إعلامية وتثقيفية لنشر الوعي بحقوق المرأة في المناطق الريفية.   
نتمنى كل التوفيق لبوركينا فاسو في عملية المراجعة الدورية الشاملة.   

Mr. President,
We welcome the delegation of Burkina Faso, and thank them for the presentation of the report.
We commend the adoption of the National Strategy for the Prevention and Elimination of Child Marriage 2016-2025, and the National Child Protection Strategy 2019-2023. We positively consider the activities of women’s economic and political empowerment that will contribute to achieving comprehensive and sustainable development at the national level.
We took note of the challenges, including the scarcity of resources and the urgent need to intensify efforts for awareness raising and capacity building of national stakeholders to ensure the optimal implementation of the legislative and institutional frameworks presented in the report, and we recommend:
1. Complete the process of adopting the Child Protection Code, and ensure the implementation of its provisions, especially those related to strengthening the efforts to combat early and forced marriage.
2. Continue to organize media and education campaigns to raise awareness on women’s rights in rural areas.
We wish Burkina Faso all the best in its review. 
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